
 

 

Møtereferat 

Møtetittel: Styremøte i Leangen hockey nr. 3- 21_22 

Møtetid: Mandag 23.08.2021 kl. 18:00-21:30 

Møtested: Fagn 

Referent: Ragnhild Maske 

Inviterte: 
Styret: Ann-Kristin Nordstrand, Dag-Arne Nerland-Gundersen, Fredrik Johnson, Ragnhild 
Maske, Rune Moe, Tonje Heggum 
Vara: Bente Julie Lien, Andreas Nielsen 
Sportslig: På vegne av Sportslig Andreas Nielsen 

Forfall: 
Styret: Dag-Arne Nerland-Gundersen, Fredrik Johnson 
Vara:  
Sportslig: 

 

 
 

Agenda Info Ansvarlig 

1 Godkjenning av innkalling  

2 Informasjon leder 
a) Torill Karlsen kommer på møte – jentesatsing i klubben 
b) Rekruttering - Ragnhild, samarbeidsmøte med sportslig  
c) Møte i Kvinnekomiten onsdag 28.8.21- Deltakere fra oss. 
d) Årshjul status – Fredrik 
e) Politiattetser – Dag- Arne 
f) Gjennomgang av vedtak i styremøte/tilbakemeldinger 
g) Ansvar for oppdatering av hjemmesiden fordeles 
h) Påmelding serie oppfølging, TA-systemet, laglder/trener 
i) Overgangsøknader 
j) Oppsummering isfordelingsmøte 
k) Trenerkontrakter  
l) Ekstraordinært årsmøte 

- Tredje vara 
- Revidert sportslig plan? 
- Evt annet 
 

 

3 Økonomi 
a) Treningsavgift 

 

4 SOME – oppfølging sosiale medier 
a) Workshop 

 
 

5 Sportslig  

6 Innmeldte saker                                                                                                         
a) Redusere medlemsavgift ut året fra Ragnhild 
b) Behov for ansvarspersoner opp mot 

sponsor/marked/arrangement fra Ragnhild 

 

 



 

 

 

Saksliste Info Ansvarlig 

1 Innkalling godkjennes Leder 

2 Informasjon leder 
a) Torill Karlsen sitter med verv i 

Kvinnetkomiteen i region Midt. Hun 
kommer til oss for snakke om jentehockey, 
og kommer med ønsker og behov for 
jentesatsing. Besluttes at det kalles inn til 
et møte med jenteansvarlig, 
nøkkelpersoner i jentehockey og sportslig. 

b) Det er kalt inn til arbeidsmøte 
representanter fra styret, nøkkelpersoner i 
klubben med engasjement for 
rekruttering/jeneter sportslig i uke 35 for å 
diskutere veien videre og hva vi sammen 
som klubb kan gjøre for nye og 
eksisterende medlemmer. 

c) Ragnhild stiller på vegne av klubben i møte 
med Kvinnekomite, med ønske om at 
representant fra sportslig er med. Andreas 
tar det videre med inn til sportslig. 

d) Fredrik er ikke til stede. Ragnhild 
informerer om at årshjul står på agenda 
for arbeidsmøte i uke 35 hvor Fredrik også 
er innkalt. 

e) Prosessen med politiattester er i gang. De 
som skal ha må fylle ut dette. Dag-Arne 
følger opp dette. 

f) Diskusjon rundt vedtak i syret og 
forventninger til hverandre – hvem gjør 
hva. Styret må sørge for at avgjørelser som 
tas blir videreformidlet til de som måtte 
trenge å vite det. 

g) Ragnhild tar et midlertidig ansvar for 
oppdatering av hjemmeside. Det er 
ønskelig man ser på en utbedring av denne 
siden på sikt. 

h) Påmelding av lag i TA-systemet skal være 
oppdatert med korrekte roller/lagledere. 
Lagledere er informert om at de må rydde 
i egen spillerstall slik at TA-systemet er 
riktig. Det samme må gjøres i Spond – 
Rune tar dette videre. 

i) Leder informerer om overgangssøknader 
j) Leder oppsummerer fra 

istidsfordelingsmøte 

 



 

 

k) Leder og økonomiansvarlig informerer om 
status vedr trenerkontrakter. Leder og 
økonomiansvarlig får mandat til å 
forhandle trenerkontrakter i et eget møte 
med sportslig. 

l) Ekstraordinært årsmøte 
- Skal kun være for å velge inn en tredje vara 
- Informasjon fra leder hvem som er stiller til 

valg som tredje vara 
- Styret finner dato for ekstraordinært årsmøte 

fortløpende 
- SoMe-ansvarlig og leder skal legge til rette for 

digitalt møte, innkalling og muligheter for 
avstemning  

- Rune sender ut innkalling via Spond når denne 
er klar. Legges også ut på hjemmeside og 
FaceBook (Ragnhild/Rune) 

-  

3 Økonomi 
Økonomiansvarlig informerer. Treningsavgift settes etter 
forhandlinger av trenerkontrakter (se punkt 2 k.) 
Økonomiansvarlig fremmer forslag om at klubben er med 
på  

Økonomiansvarlig/Leder 

4 SOME – oppfølging sosiale medier 
Ønskelig med workshop med styret, sportslig og 
representanter fra hver lagdel (lagledere). Tonje finner 
dato. 

 
SoMe-ansvarlig 

5 Sportslig 
Ingen saker innmeldt 
Andreas Nielsen tar med tilbake til sportslig informasjon 
vedr jentehockey og at sportslig må stille på arbeidsmøte 
som Ragnhild har kalt inn til og møte Torill kaller inn til 
vedr jentehockey, samt at det er ønskelig med en 
representant til møte med Kvinnekomitee i region 25.8.21. 

Andreas  

6 Innmeldte saker                                                                                                         
c) Enstemmig at medlemsavgift ut året settes så lavt 

som vi har mulighet til for alle nye medlemmer. 
d) Behovet for ansvarspersoner opp mot 

sponsor/marked/arrangement tas med inn i 
arbeidsmøte med sportslig i uke 35. 

 
Økonomiansvarlig 
 
 
Ragnhild 

 
 
  
Takk for et godt møte!  


